
     

Nieuwsbrief  

 
Rhenen – Elst – Achterberg             februari 2016 nr. 16-01 

 
 

Uit de PvdA afdeling 
Rhenen – Elst - Achterberg 

 
 

Algemene Ledenvergadering 24 maart 2016 
Op donderdag 24 maart a.s. zal de Algemene Ledenvergadering van de afdeling worden gehouden.  
Naast de algemene zaken zoals de financiële verantwoording beginnen we zo zoetjes aan met de 
voorbereidingen van de campagne voor de Tweede Kamerverkiezingen op 15 maart 2017. 
Ook begint het bestuur na te denken over de Gemeenteraadsverkiezingen op 21 maart 2018. 
Hoe gaan wij als afdeling de verkiezingen in? 
 

Begin maart komen de agenda en bijlagen via de e-mail naar u toe.  
 
 
Vreewijk plannen – afgebroken – 
nu in snel tempo realisatie 
nieuwbouw. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 



Verslag PvdA-congres 13 februari 2016 
 

In de rijtuigenschuur in Amersfoort (hergebruik van industrieel erfgoed op het voormalige stations-
emplacement) werden we welkom geheten door onze PvdA wethouder in Amersfoort. Ze presen-
teerde tegelijkertijd de stad Amersfoort met een leuk promofilmpje  en raadde iedereen aan om de 
stad nog eens rustig te komen ervaren. Amersfoort heeft zeker een mooie oude binnenstad en veel 
te bieden. 
 

Het congres is in een heel prettige sfeer verlopen. Het was kort - 1 dag -  en vooral huishoudelijk van 
karakter. Eerst zijn de beleidsverslagen van de partij en van de Jonge Socialisten behandeld en 
goedgekeurd. 
 

Daarna heeft Bart van Bruggen, voorzitter van de JS, een toespraak gehouden. Zoals gebruikelijk is de 
JS altijd wat kritisch van toon, maar zeker opbouwend en met humor.  
De hoofdmoot van de vergadering was de wijziging van statuten en reglementen. Hieraan is al jaren 
zorgvuldig toegewerkt naar het mogelijk maken dat alle leden beter kunnen deelnemen aan zowel de 
voorbereiding als aan de stemmingen over moties / amendementen op het congres. 
Alle leden hadden een unieke stemcode per email ontvangen en konden vooraf moties indienen, 
bediscussiëren, steunen etc.   Vervolgens zijn op een aantal plaatsen ledenpanels georganiseerd waar 
de ingediende moties zijn besproken en erover is gestemd. Moties  die met meer dan 80% voor zijn 
aangenomen op de ledenplatforms zijn aan het congres als hamerstuk voorgelegd. De overige moties 
zijn ter discussie voorgelegd. 
Pilot nieuwe werkwijze 
De moties die ter discussie aan het congres werden voorgelegd zijn op basis van de nieuwe statuten 
en reglementen gehandeld. Iedereen kon via de livestream van de PvdA en via de livestream van 
NPO politiek het congres volgen en met smartphone of computer vanuit huis mee stemmen. 
Hiervoor had je je unieke code nodig om in te kunnen loggen. 
Mijn ervaring op het congres was dat dit even wennen is. De livestream van de PvdA loopt een beetje 
achter bij het congres en de livestream van NPO politiek nog weer iets meer. Het betekent dus dat 
het congres na elke stemming even moet wachten totdat het land ook klaar is met stemmen. Dat 
betekent in de praktijk toch een behoorlijke vertraging in de voortgang van het congres. Ik vraag me 
af hoe dat gaat uitpakken bij bijv.  het vaststellen van een verkiezingsprogramma ,  waar altijd veel 
amendementen op zijn. Ook betekent het dat de afgevaardigden op het congres over een 
smartphone of tablet moeten beschikken om mee te kunnen stemmen.  Er wordt gevraagd aan 
partijgenoten om hun smartphone of tablet  hiervoor te willen uitlenen aan afgevaardigden die er 
geen hebben, maar of dat werkt vraag ik me af (ze kunnen dan niet zelf stemmen). 
Nu kunnen we constateren dat deze eerste stemming  geslaagd is en kunnen we trots zijn dat we de 
eerste partij zijn waarbij alle leden vanuit huis kunnen meebeslissen  met het congres! 
 

Altijd mooi om mee te maken zijn de toespraken van partijgenoten. Deze keer aan het begin van de 
middag van Lodewijk Asscher een bevlogen toespraak  en aan het slot van het congres een evenzeer 
bevlogen toespraak van Diederik. In zijn zondagbrief die per mail bij de leden komt heeft hij de 
belangrijkste punten uit zijn toespraak genoemd. 
Klaas Hitman  



 

Uit de raadsvergaderingen van januari en februari 2016 
 

In juni vorig jaar heeft de meerderheid van de raad besloten om een fors deel van het overschot op 
de jaarrekening van 2014 in een reserve voor de Binnenstad te stoppen. 
Nu al weer acht jaar geleden waren er plannen gemaakt,  met als bedoeling om na het gereed komen 
van Binnenstad-Oost te voorkomen dat Binnenstad-West zou gaan verpauperen. 
 

Meerdere malen is er door de raad de belofte gedaan 
om de Binnenstad aan te pakken. 
Dus was het logisch nu er door een overschot geld 
voorhanden was, om het daaraan te besteden. 
Het CDA en de SGP waren een andere mening 
toegedaan. 
 

Tijdens de raadsvergadering van januari vond er een 
heftige discussie plaats tussen voor- en tegenstanders 
van deze kapitaal injectie (van ruim 1 miljoen , het 
resterend bedrag zit al in de reserve). Het CDA vond 
het voorstel te mager, te weinig kaders en doelen. De 

SGP wilde de middelen liever in de algemene reserve laten, om eventueel  te gebruiken wanneer e 
tekorten ontstaan op de WMO of de Jeugdzorg. 
 

De tribune was gevuld door de Rhenense Middenstand. Zij, de winkeliers, waren blij met de uitkomst 
van het debat. Overigens zullen de werkzaamheden pas in 2018 voltooid zijn. Verschillende 
werkzaamheden worden gekoppeld aan werkzaamheden die al in het gebied zijn gepland. 
 

Op de raad van februari stond de financiering van het laatste stuk restauratie Cuneratoren. 
Na ontvangst en toezegging van subsidies bedroeg het ontbrekende bedrag nog ruim 2 ton. 
Ook dit bedrag is nu uit de Algemene Reserves gehaald, nadat deze met het overschot over 2014 was 
aangevuld. Dit is een heel verstandig besluit. Het in een keer uitvoeren van de gehele restauratie 
scheelt ruim 3 ton op het totale te investeren bedrag. En het betekent dat de toren sneller uit de 
steigers gaat. 

 



De afgelopen maanden heft ook Rhenen zich gemeld bij het COA voor de mogelijke opvang van 
vluchtelingen. Hoeveelheden en locaties zijn niet genoemd. Er is op dit moment nog geen informatie 
over het verloop van het een en ander. 
 

Voorzover ons nu bekend loopt de decentralisatie in het sociaal domein voortvarend. 
Het eerste transitiejaar is achter de rug en er is in Rhenen tot nu toe geen drama ontstaan zoals die 
in de media aan ons worden  gemeld over andere gemeenten. Dat is een dik compliment waard voor 
de beide portefeuillehouders, de dames hebben de wind er onder, en de ambtelijke organisatie. En 
natuurlijk ook voor de maatschappelijke organisaties. 
De raad, en dan met name de commissie Sociaal Domein, volgt dit alles op de voet. 
Ineke Holierook, PvdA fractie. 
 

Column van de fractievoorzitter 
 

“Heel Holland Bang” 
Iedere dag zien wij de drama’s aan onze buitengrenzen. Gammele bootjes, huilende kinderen. 
Iedere dag horen wij het schreeuwen van boze burgers. Dat geschreeuw komt in de TV-uitzending. 
De plekken zonder boze burgers zijn niet mediageniek. Toch zijn die er, en het zijn de meeste. 
Iedere dag zien wij politici, die vanwege vermeende kiezersgunst, over elkaar heen vallen met steeds 
hardere teksten over de vluchtelingen. Begrip wordt weggezet als “politieke correctheid” en vergoe-
lijking als “wegkijken”. 
Vandaag is de kreet “alleen de hoogopgeleide vluchteling kunnen we aan”  bij monde van de liberale 
fractievoorzitter in de Tweede Kamer en de voorzitter van de werkgevers te horen. 
En daar word ik nu weer een beetje bang van. 
Ineke Holierook. 
 
 

Wie doet wat? 
 

Fractie  
Ineke Holierook (vz)  
Engweg13, 3921 DN Elst, tel. 0318-472885 
e-mail holierook@planet.nl 

sociaal domein, welzijn, ruimtelijke ordening, volkshuisvesting; 
 

Fractievolgers 
Eef Brouwer 
Franseweg 100, 3921 DK, Elst, tel. 0318-470464  
e-mail eef.brouwer.pvda@hotmail.com 

financiën (tevens lid van de auditcommissie en commissie bezuinigingen), binnenstad. 
 

Joyce Groothuijzen 
tel. 0641-918944 

e mail joycegroothuijzen@gmail.com  bestuurlijke zaken en cultuur 
 

Afdelingsbestuur 
Voorzitter:  
Aart Schoenmaker 
Bovenweg 49, 3911 SG Rhenen, t.06-51195524 
e-mail aart.schoenmaker@wxs.nl 
 

Secretaris/webmaster:  
Jaap van der Heiden 
Woudweg 47, 3921 CP Elst,  
tel. 0318-471769; 06-45367689  
e-mail rhenen@pvda.nl 
 

mailto:holierook@planet.nl
mailto:eef.brouwer.pvda@hotmail.com
mailto:joycegroothuijzen@gmail.com
mailto:aart.schoenmaker@wxs.nl


Penningmeester: 
Mark de Bode 
Ericalaan 27, 3911 XM Rhenen,tel. 0317-616542 
e mail  markdebode@gmail.com 
bankrekening: NL56RABO0135089298 
 

Leden: 
Joyce Groothuijzen, campagnecoördinator 
tel. 0641-918944 
e mail joycegroothuijzen@gmail.com  
 

Marijke Guichelaar 
Molenberg 39, 3911 PR Rhenen, 
tel. 0317- 615465 
e mail m.guichelaar@ziggo.nl 
 

Afgevaardigden 
Klaas Hitman (congres) 
Aart Schoenmaker (gewest) 
 

De webadressen zijn: 
Website:  
http://rhenen.pvda.nl/ 
 

Facebook: https://www.facebook.com/pvdarhenen 
 

Twitter:  
https://twitter.com/PvdARhenen 
 

Google+: https://plus.google.com/103336261116872711182/posts 
PvdA correspondentie/contactadres  

Woudweg 47, 3921 CP Elst Utr 
rhenen@pvda.nl 

http://www.rhenen.pvda.nl 
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